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Interpelacje !

1/ Mieszkaricy miasta pytajil kiedy powstanie zapowiadana od dlu2szego czasu miejska
sta.ja paliw. Po nierozstzygnietym przetargu na jej budowq przez pGK ,,saniko" sp. z o.
o-, lrt6ra miala by6 operatorem tego przedsigwziqcia nast4.pila cisza w tej spole."r.'je
waZnej sprawie.
2/ Nasi mieszkancy kt6rzy w dlugiej kolejce czekali na zapisanie siq do dofinansowada
przez urzEd Miasta zakupu roweru, pyrai+ czy bqclzie to mo2]iwe w 2024r. w projekcie
budzetu na rok nastepny takiej pozycji nie ma. oczekiwanie na rozstrzygniqcie-skargi do
lvojeryoclzkiegg sadu Adminisuacvjnego moie byi bardzo dlugie. czy byty przez p-ana
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bo przecieZ dwulaotrie RIo odrzucilo uchwa{ Rady Ir4iasta dotyczqc4 dofrnaoso*inia
zakupu ruwer6w dla wloclawian.

?j":T-Y,*:t"Lggskiej naprawienia wymaga uszkodzone ogrorlzenie boiska Szkoly

4/.ostatnio w miescie nwaiq nasadzenia nowych drzew w pasach drogowych za kwotq tmi]. 200 tys. zI. w ilo5ci 300 sztuk. Tych nasadzeri lest rzeczywiscie dirzoj natoniast ichefe*t.jest polowiczny, bo po olcesie gwarancji ich ilelqgnacja i biei4ce unzymanie jest
niewlaSciwe ze strony slu2bmiejskich i bliskt pobwa [.n arru." ury.t u n-Jr"zu;q.buaz.,
miasta na straty. Prosze o in{ormacjq, jak d}uga lest gwarancja tych nasadzeri i ciy urzaa
Miasta zrewiduje swoje dzialania w rych sprawictr t"t zeuy 69o iat na;mnieimit w
drzewostanie miej skim.
5/ Na miejskich bulwarach naprzeciwko plywaj4cej sceny jest zamontowana trJrbuna dlawidz6wa gdzie s4 uszkodzone 4 plastikowe-sie&enia. proszg o ich wym.ianq.
6/ Na ''liry srebmej w pasie chodnika stoi uschniete kompretnie drzewo, klre moze
stanowi(. zagroienie dla mieszkaricdw. proszq o jego usudqcie.
7/ Na ulicy Janiny Lech na chodnik wychodz4 chr,iasty kt6rych nikt nie usuwa. ponadto
krzewy plo24ce z pasa rozdzielaiacego lezonii z chodnikiem rozrosly rigoo i.go poro*v i
y13agaj4 usuniqcia by udro2nii jego dostqpno6d dla pieszych.
8/ Mieszkaricy uiicy sw. Antonr ego p.orrq o naprawq zapadriny chodnika w poblizu
srczy2owania tej drogiz ulic4 Mly,nirskq. 
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